
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA
CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 29 D’ABRIL DE 2004

Membres assistents:

Sr.  Gabriel Coll Barceló
Sr. Miquel Bernat Bosch
Sra.  Maria Dolores Matas Cendra
Sr. Jaime Capel Rotger
Sra. Lourdes Noguera Bosch
Sr. Sebastian Coll Jaume
Sr. Antoni Vidal Matas
Sr. Miquel Enseñat Riutort
Sr. Pere Trias Aulí
Sr. Jorge Carrió Frau

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les Illes Balears, essent les vint
hores i trenta minuts del dia vint-i-nou d’abril de dos mil quatre, es reuneix a la Sala
d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple de la Corporació sota la
Presidència del Sr. Batle, Jaume Pou Reynes i amb l'assistència dels Senyors Regidors
que es relacionen a l'encapçalament, a l'objecte de celebrar sessió ordinària i en ella
tractar els assumptes inclosos a l'ordre del dia, el qual fou degudament notificat. Assisteix
com a Secretària la de la Corporació, Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo.

ACTES ANTERIORS.- El Sr. President pregunta si qualque membre de la
Corporació ha de fer qualque observació a les actes de la sessió ordinària de dia 25 de
març de 2004.

No es presenta cap observació, per la qual cosa les actes es consideren
aprovades.

CORRESPONDÈNCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.- A l'apartat de
correspondència, es dóna compte del següent.

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 846 de 25.03.04, programa la
natació per a tots.

- Govern Balear-Presidencia, registre d’entrada núm. 852 de 25.03.04,
informació programa Dalias.

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 854 de 25.03.04, reunió
presentació servei emergències 112.

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 911 de 1.04.04, col·laboració
Ajuntament amb serveis emergència.

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 932 de 02.04.04, pas cursa
ciclista per Esporles.

- Ajuntament de Bunyola, registre d’entrada núm. 939 de 05.04.04, jornades
d’estudis local de Bunyola.

- Conselleria d’Economia i Hisenda, registre d’entrada núm. 993 de dia
13.04.04, annex conveni recaptació tributs municipals.



- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 1004 de dia 14.04.04,
autorització contractació obres per subhasta.

- FELIB, registre d’entrada núm. 1017 de dia 14.04.04, projecte Itaca Empleo
igualdad en clave local.

- Delegació del Govern, registre d’entrada núm. 1020 de dia 14.04.04,
credencial regidor Jorge Carrió Frau.

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 1035 de dia 15.04.04, sol·licitud
autorització volta cicloturista.

- Tribunal Superior de Justícia, registre d’entrada núm. 1037 de 15.04.04,
termini període Jutge de Pau actual.

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 1075 de dia 16.04.04, subvenció
modernització arxius i biblioteques.

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 1092 de dia 19.04.04, subvenció
persones majors i 1ª infància i discapacitats.

- Govern Balear-Presidència, registre d’entrada núm. 1130 de dia 21.04.04,
memòria justificativa subvenció centre de dia.

- UTE Cobra i Construcciones Cavi, registre d’entrada núm. 1133 de dia
21.04.04, concessió obre VPO.

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 1129 de dia 21.04.04 sol·licitud
prova automobilística rallye Sóller.

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 1155 de dia 22.04.04, situació
parc automòbil policia per arrendament.

- Govern Balear-Presidencia, registre d’entrada núm. 1180 de dia 23.04.04,
publicació subvencions educació infantil.

- Ministeri de Treball i Seguretat Social, registre d’entrada núm. 1194 de dia
26.04.04, prorroga conveni Teleasistencia.

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 1220 de dia 28.04.04, conveni
Policia Turística.

DECRET DE BATLIA.- La Secretària dóna compte dels decrets de Batlia haguts
des de l'últim Ple, els quals són el següents: des del núm. 89/04 fins al   136/04.

BAIXES I DEVOLUCIONS.- El Sr.Gabriel Coll dóna lectura a la següent proposta:

PROPOSTA BAIXA DE REBUTS

Examinada la documentació que acompanya als rebuts que es

detallen a continuació, es proposa la baixa dels esmentats

rebuts.

Rebut     Contribuent       Padró   Import  Motiu baixa

2692/03    Rossello Mir S.     I.V.T.M.      79.14   Baixa-Pagat 1 Tr.

2503/03    Ramis Lladó M.  I.V.T.M.      39,49      “     “



 132/03    Arbos Morell Vte.   I.V.T.M.      16,66       “     “

És sotmet a votació la proposta és aprovada per unanimitat.

PROPOSTA DEVOLUCIÓ IMPORT REBUTS

Examinada la documentació que acompanya als rebuts que es

detallen a continuació, es proposa la devolució del imports

assenyalats.

Referència   Contribuent      Padró/impost     Import  Motiu devolució

3711801 Salas Ribas P. IBI 54,76   Acord CAIB

4007409 Nadal Barcelo A. IBI 82,51 Acord CAIB

3711806 Balaguer Llinas Fco IBI 33,84 Acord CAIB

98-361011 Nadal Matas Juan Aigua 501,59 Canvi Titular Noves

liquidacions

2928/03 Segura Bonnin M.A.  IVTM 28,11   Baixa dessballastament

392/03 Bote Bordoy M.P IVTM 28,11 “ “

2578/03 Rigo Mir Mgta IVTM 18,74 “ “

És sotmet a votació la proposta és aprovada per unanimitat.

CESSIÓ CONTRACTE PARCEL·LA DE CA L’AMET DESTINADA VPO.- El Sr.
Miquel Bernat dóna lectura a la següent proposta:

P R O P O S T A

      Vista la sol·licitud presentada per la UTE COBRA INSTALACIONES Y SERVICIOS
S.A.-CONSTRUCCIONES CAVI S.L., demanant aquest Ajuntament la cessió a favor de
CONSTRUCCIONES CAVI S.L. ,del contracte  que es va adjudicar a l’esmentada UTE
amb l’objecte de venda d’una parcel.la situada el terme municipal d’Esporles a ca l’Amet,
propietat d’aquest Ajuntament, destinada a la promoció d’habitatges de protecció pública.

     Vista la documentació aportada i el informes emesos pels tècnics d’aquest Ajuntament
venc a proposar el següent acord:



1.- Autoritzar la cessió del contracte a favor de Construcciones Cavi S.L.
2.- Que es formalitzi amb l’esmentada cessió entre l’adjudicatari i el cessionari en
escriptura pública.
3.- Autoritzar el Sr.Batle per signar els documents necessaris.

El Sr. Antoni Vidal  digué que el seu grup, PAS PSM, no votaria a favor de la proposta,
per ser coherent amb el criteri seguit fins aquí amb el tema dels habitatges de protecció
oficial que es fan a aquest municipi, així mateix digue que ja havien estat en contra de la
seva adjudicació a l’empresa privada, ja que el resultat final del producte és molt més
elevat de preu. Que l’equip de Govern no els ha donat cap explicació del per què es va
fer així, o és que no n’hi ha d’explicació?, que el solar tenia un preu desmesurat. Encara
que aquesta proposta només sigui una qüestió tècnica.
 El Sr. Sebastià Coll digué que el seu partit PSOE, votaria encontre de la proposta, sense
entra en la legalitat de la mateixa, ja que  aquesta havia estat la seva postura, des de que
es va prendre l’acord de no haver fet els habitatges amb l’ IBAVI i per haver emprat un
solar que havia d’haver estat destinat a equipaments esportius. També es cert que
COBRA és més coneguda que CAVI.
  El Sr. Batle digué que no volia entrar en qüestions que ja estaven debatudes, que
respectava l’opinió de cadascun, però no la compartia.

És sotmet a votació la proposta i és aprovada amb el següent resultat:

- Cinc (5) vots a favor, quatre (4) del PP i un (1) de UM.
- Dos (2) vots en contra del PSOE.
- Quatre (4) abstencions del PAS.PSM.

MOCIO PAS.PSM. Concurs d’idees.- El Sr.Miquel Ensenyat dóna lectura a la
següent proposta:

MOCIÓ

Que presenta al ple de l’Ajuntament d’Esporles el grup municipal del PAS.PSM.

Segons les explicacions donades pel batle i a petició del consell parroquial de l’església
d’Esporles, la capella que hi ha a la plaça Constitució (“es jardinet”) serà derruïda i a un
costat de la plaça es plantarà un xiprers, s’instal·laran uns bancs i una placa per recordar
que aquella plaça abans era un cementiri. Tot això provocarà un canvi substancial a
l’actual plaça, lloc molt emblemàtic i segurament  l’espai públic obert més utilitzat del
poble.
També pareix que hi ha previst la instal·lació d’un parc infantil, tal com proposava el
PAS.PSM en el programa electoral.
Consideram que totes aquestes modificacions de l’actual configuració de la plaça fan
necessari la elaboració d’un projecte global que contempli les peticions de la parròquia i
els usos actuals com futurs.
Consideram que el projecte definitiu hauria de sortir desprès d’un debat públic damunt les
diferents propostes que puguin existir.



Per fer la reforma des “passeig” es va convocar un concurs d’idees que va servir per
decidir la reforma que finalment es va realitzar.
Dins aquestes properes setmanes, segons les informacions rebudes del batle, s’han
d’acabar de fer les obres de dotació de serveis corresponents a la parcel·la de l’institut de
secundària.
Davant l’entrada de l’institut hi ha uns terrenys que fins ara no tenen un us definit. Que
s’hi de fer a n’aquests terrenys?: zona verda?, escultures?, parc infantil?…

El futur institut de secundària i el seu entorn serà lo primer que es veurà quan s’arriba a
Esporles, per això consideram que es necessari analitzar diferents alternatives que
contemplin tant les necessitats de l’institut i la zona esportiva com altres possibles usos
(zona arbrada, parc infantil,…).

Consideram que per fer una reforma en aquests llocs tan emblemàtics (“es jardinet” i
“l’entrada del poble”) es convenient que es consulti d’una forma concreta als veïnats. El
resultat del projecte definitiu de reformar ha de ser fruit d’un debat popular i plenament
democràtic.

Per tot això, el grup municipal del PAS.PSM a l’Ajuntament d’ESPORLES proposa al Ple
que adopti els següents acords:

Moció del PAS.PSM

1r.- Que es convoqui un concurs d’idees sobre la reordenació de la plaça de la constitució
que contempli d’una forma oberta els possibles usos respectant les peticions realitzades
pel consell parroquial.
2n.- Que es convoqui un concurs d’idees sobre els usos que ha de tenir la zona
“d’entrada” i marcada com a zona verda dins la parcel·la de l’institut.
3è.- Es constituirà una comissió informativa especial que s’encarregarà d’elaborar la
normativa concreta per convocar el concurs d’idees i elaborar la proposta definitiva que
haurà d’aprovar el Ple. La normativa haurà de contemplar la participació popular amb
l’elaboració de la proposta definitiva.

  El Sr. Sebastià Coll digué que li pareixia molt bé la finalitat de la Moció, però que no era
el moment de realitzar-la, que hi podria estar d’acord si s’esperava a fer el concurs a que
s’hagués retirat la Capelleta i les obres de l’Institut haguessin finalitzat, de no ser així el
seu vot seria  en contra. Ja que no era el moment de fer-ho.
  El Sr. Miguel Bernat digué que hi estava d’acord amb el fons ,però respecte de la plaça
no era una reordenació ,si no un consens a que l’alguna manera, havia d’arribat aquest
Ajuntament  amb l’ Obispat de Mallorca, bastant fermat, per tal de tornar a col·locar
alguns elements de la mateixa. Pel que feia el parc infantil era un tema que tenia molta
demanada i convocar un concurs d’ idees no faria més que allargar el tema, per tant
demanar que es retirés el tema del Jardinet .
  Respecta de l’Institut digué que hi podien estar d’acord sempre que esperessin estar
acabades les obres.
 El Sr. Batle afegir que tenia molt clar que el tema de la plaça no era una remodelació si
no un canvi de lloc d’ alguns elements.
  Pel que feia el tema de la benzinera  havia de dir que encara hi faltava a col·locar el
mobiliari urbà i els arbres i desprès seria el moment de parlar del tema.
  El Sr. Miguel Ensenyat digué que els dos temes eren totalment separats per una banda
la zona verda de l’Institut i per l’altra la Capelleta. Que no era el mateix canviar la
Capelleta de lloc que una farola i que encara que estigués pactat amb l’Obispat ells no
vindrien a emprar-ho, per tant insistia en fer una comissió i el concurs esmentat.
  El Sr. Batle digué que tota l’obra estava casi bé enllestida que faltaven els arbres que no
es podien posar fins el mes d’octubre per raons obvies de que no era el temps de



sembrar-los ara. Demanar de retirar el primer punt i respecte del segons esperar a crear
la Comissió a que estiguessin sembrats els arbres i es veuria com quedava , del contrari
el seu vot hauria de ser encontre.
 El Sr. Ensenyat digue que per veure el que es podia fer no era necessari esperar. Però
que podria acceptar l’esmena si la comissió es creava el mes d’agost..
  El Sr. Pere Trias digué respecta de la placeta del jardí que dins el Ple no s’havia discutit
de com havia de quedar i li pareixia molt fort.
  Es demanar la votació separada dels dos punts.
  El Sr. Miguel Bernat digué que no entenien que la placeta no es tornava a fer si no sols
canviaven de lloc uns elements.
  El Sr. Batle va dir que informaria al ple abans de la demolició i respectaria les condicions
pactades amb l’Obispat de Mallorca.
 La votació s’efectua per seperat:

És sotmet a votació el 1er punt de la moció, amb el següent resultat:

- Quatre (4) vots a favor del PAS.PSM
- Set (7) vots en contra, quatre (4) PP, un (1) UM i dos (2) PSOE.

En relació al punt 2 i 3 de la moció, el PP presenta l’esmena de que una vegada
acaba l’obra que s’està realitzant actualment, es procedeixi a la creació d’una comissió
per després convocar el concurs d’idees.

És sotmet a votació la proposta amb l’esmena del PP i és aprovada amb el
següent resultat:

- Nou (9) vots a favor, quatre (4) PP, quatre (4) PAS.PSM i un (1) UM.
- Dos (2) vots en contra del PSOE.

MOCIÓ PAS-PSM. Reobertura línia ferrocarril Inca-Manacor.- La Sra.Lourdes
Noguera Bosch, dóna lectura a la següent proposta:

Que presenta al ple de l’Ajuntament d’Esporles el grup municipal del PAS.PSM.

Des de la posada en funcionament de la línia de ferrocarril fins a Manacor el mes de maig
de 2003, s’ha evidenciat l’alt grau d’acceptació transport públic per part dels habitants
dels diversos pobles per on passa la línia així com per part dels ciutadans i ciutadanes de
la resta de l’Illa que, per diversos motius, l’han d’utilitzar.

Des del passat dia 14 de març de línia ferroviària entre Inca i Manacor es troba tancada
com a conseqüència de l’accident que va tenir lloc el dia 13.

El fet de que la línia estigui aturada ocasiona perjudicis als usuaris del ferrocarril, els
quals a més es troben davant la inseguretat de no saber quan podran tornar a utilitzar
aquest mitjà de transport.
S’han de prendre mesures de seguretat però fent-les compatibles amb la continuïtat del
servei.

Per tota això, el grup municipal del PAS.PSM a l’Ajuntament d’Esporles proposa al Ple
que adopti els següents:



1r.- Instar al Govern de les Illes Balears per tal de que amb la màxima celeritat possible
procedeixi  a la reobertura de la línia de tren fins a Manacor.

2n.- Instar al Govern de les Illes Balears per tal de què reobri d’immediat la línia fins a la
localitat de Sineu.
 El Sr. Sebastià Coll digué que el seu grup i votaria a favor ja que creia que era un tema
prou important i que hi estaven d’acord.

  El Sr. Gabriel Coll per UM digué que el seu grup presentava la següent esmena:
- Al punt 1º, “ sempre que complís en totes les mesures de seguretat”.
- Al punt 2º, “que es retiri”.

 El Sr. Antoni Vidal digué que s’havia convertit més en una qüestió política, els tècnics
diuen que no te perill i el PP està esperant informes, i fa mesos que es discuteix el tema.
 El Sr. Miguel Bernat digue que hi havia tres empreses que havien fet informes, que no
sabia que aquestes fossin del PP, però que coincidien en la falta de seguretat de
l’infraestructura i que no creia que ningú deixes unes instal.lacions sense utilitzar per què
sí, i que els tècnics quan firmaven quedaven obligats.
 El Sr. Sebastià Coll digue que el tema s’havia convertit amb una qüestió política, i que ell
no deia que s’havia d’obrir de qualsevol manera, però si que s’obris ja en totes les
mesures de seguretat.
  El Batle digue que el seu vot seria encontre ja que els informes deien que tenia
problemes.

És sotmet a votació la  moció i és aprovada amb el següent resultat:
- Sis (6) vots a favor, quatre (4) vots del PAS.PSM i dos (2) PSOE.
- Cinc (5) vots en contra, quatre (4) PP i un (1) UM.

MOCIO PAS.PSM. El·laboració estàndard general doblatge sèries i
pel·lícules.- La Sra. Lourdes Noguera Bosch dóna lectura a la següent proposta:

MOCIO
sobre la col·laboració per a l’elaboració d’un estàndard

general per als doblatges

Que presenta al ple de l’Ajuntament d’Esporles el grup municipal PAS.PSM.
El doblatge de pel·lícules i sèries és una feina prou costosa tant en esforç i

professionalitat com econòmicament. Per tal de treure’n el màxim rendiment i la màxima
difusió i validesa, en àrees lingüístiques extenses amb molta variació dialectal, s’ha
procurat fer un estàndard vàlid per a tot el territori (com ara tota Amèrica del Sud).

La nostra variació dialectal no és ni de bon tros tan complicada com la d’altres
territoris més extensos i el nombre d’habitants és bastant més reduït; són, per tant, més
fàcils i més necessàries encara la col·laboració i la coordinació amb la resta del territori
de parla catalana per elaborar un estàndard còmode i enriquidor per a qualsevol  parlant
de català.

I sobretot tenint en compte, d’una banda, la recepció mútua que està prevista de
totes les emissions en la nostra llengua i, de l’altra, els convenis signats de cessió de les
pel·lícules doblades.

Per tot això, el grup municipal PAS.PSM a l’Ajuntament d’Esporles proposa al Ple
que adopti el següent:

ACORD



Que el Govern de les Illes Balears convidi les institucions homòlogues dels
diferents territoris de parla catalana a coordinar-se i cooperar per elaborar un estàndard
general unificat per al doblatge de sèries i pel·lícules.

 El Sr. Sebastià Coll digué que entenia que la llengua estandart era el Català,  i per tant el
que s’havia d’emprar, que no entraria en més raons del contrari del contrari el que podien
fer era debilitar la llengua.
 El Sr. Miquel Ensenyat digué que el que volien no era dividir si no unir diferents
modalitats.
  La Sra. Lourdes Noguera digué que si tots pensessin que la llengua era el Català no
vindria aquest problema , però aquí estava la polèmica.
 El Sr. Gabriel Coll digue que el primer era veure quina postura prenia el Parlament i
desprès ja en parlarien, ja que  primer tenir TV per poder regular-la. Que entenia que
entre tots els grups s’havia de solucionar el problema , tenir un poc de paciència i deixar
el tema damunt la taula, per tornar-lo a reprendre una vegada vist el resultat del diàleg
parlamentari.
  El Sr. Miguel Bernat digue que l’intenció del PP d’Esporles era que la llengua no havia
de degenerar en conflicte, que no hi havia de haver esperit d’enfrontament, per les
distintes formes de parlar, per aquest motiu la seva postura seria l’abstenció.
  La Sra. Lourdes Noguera digue que només estaven parlant de doblatges, no
presentadors de televisió etc.
  El Sr. Gabriel Coll demanar de deixar el tema damunt la taula, ja que s’havia creat un
Consell per arribar a un acord.
  El Sr. Miguel Ensenyat digue que no podia entendre com abans de que es dones una
mala solució, no ho volien debatre el tema. Que el seu grup no retirava la Moció.
  El Sr. Miguel Bernat digue que el seu grup entenia que el lloc per debatre el tema era el
Parlament no el Plenari.
  El Sr. Sebastià Coll digue que s’ abstindria pel que ja havia argumentat de la llengua
Estandart i que no entenia com s’havia pogut desviar tant el tema.
  El Sr. Batle digue que el seu grup s’abstindria, no per falta d’interès amb el tema, ja que
aquest Plenari va ser dels primers en posar el Català dins l’Ajuntament i ha seguit fent
esforços per consolidar-lo, però creu que amb aquest tema és entrar dins un debat que
no és bo i que pot ser motiu de discussió entre nosaltres.

És sotmet a votació la proposta i és aprovada amb el següent resultat:

- Quatre (4) vots a favor del PAS.PSM.
- Set (7) abstencions, quatre (4) PP, un (1) UM i dos (2) PSOE

MOCIO PAS.PSM. Creació d’un Consell de l’Audiovisual.- La Sra.Lourdes
Noguera Bosch dóna lectura a la següent proposta:

MOCIO
Sobre la creació d’un consell de l’audiovisual

Que presenta al ple de l’Ajuntament d’Esporles el grup municipal PAS.PSM.
El poder polític cau sovint en la perillosa temptació de manipular els mitjans de

comunicació públics.



Ben al contrari, la democràcia necessita de mitjans fiables i amb garanties de
professionalitat i independència. Cal garantir la pluralitat i el tractament respectuós de
totes les idees i opinions en la proporció justa, i s’han de defugir el pensament únic i dirigit
i la manipulació que pugui voler exercir qualsevol poder polític o econòmic.

Per altra banda, s’ha de consensuar el tractament que han de tenir certes notícies
com ara la violència de gènere, els brots racistes, etc., per afavorir unes relacions socials
lliures, pacífiques i d’igualitat d’oportunitats.

Entre els mecanismes per aconseguir aquests objectius, destaca la conveniència
de crear un organisme independent que exerceixi el control dels continguts emesos pels
medis de comunicació públics per garantir, d’una banda, el dret a la informació dels
professionals.

Per tot això, el grup municipal del PAS-PSM a l’Ajuntament d’Esporles proposa al
Ple que adopti el següent:

ACORD

Instar el Govern de les Illes Balears a crear un consell dels audiovisuals públics
de les Illes Balears amb les comeses d’elaborar un codi deontològic consensuat entre els
professionals i els organismes del sector i les forces polítiques, i vetllar perquè es
compleixi.
 El Sr. Sebastià Coll digue que li pareixia molt bé i era per aquest motiu que votaria a
favor.
  El Sr. Miguel Bernat que no hi estava d’acord, ja que era un tema que encara estava
sotmès a debat Parlamentari i com tal entenia que havia de seguir .
  El Sr. Gabriel Coll digue que el canvi de Govern no havia afectat a les Illes, per tant hi
ha que esperar el que farà el Govern nacional. Que en aquesta llei d’Ens Públics, estava
al Parlament i  tots els grups i participaven i que trobava una redundància absurda  posar-
se a presentar Mocions.

- Sis (6) vots a favor, quatre (4) PAS.PSM i dos (2) PSOE.
- Cinc (5) vot en contra, quatre (4) PP i un (1) UM.

REGISTRE DE CONTRACTISTES A LES ENTITATS LOCALS.- El Sr.Batle
demana tractar per urgència la següent proposta. És sotmet a votació la urgència la qual
es aprovada per unanimitat.

                                                P R O P O S T A

Vist el Protocol d’adhesió al conveni de col·laboració entre la Conselleria
d’Economia i Hisenda Innovació de la Comunitat Autònoma de les Illes Balears, i la
Federació d’Entitats Locals de les Illes Balears, per a l’extensió de l’eficàcia del registre
de contractistes a les Entitats Locals, pel present venc a proposar el Ple de l’Ajuntament
el següent acord:.

L’Ajuntament d’Esporles, s’adhereix al Conveni de col·laboració subscrit entre la
Conselleria d’Economia i Hisenda Innovació de la Comunitat Autònoma de les Illes
Balears, i la Federació d’Entitats Locals de les Illes Balears, per a l’extensió de l’eficàcia
del registre de contractistes a les Entitats Locals, publicat el Butlletí Oficial de les Illes
Balears núm. 45, de 13 d’abril de 2002.



És sotmet a votació la proposta i és aprovada amb el següent resultat:

- Set (7) vots a favor, quatre (4) PP, un (1) UM i dos (2) PSOE
- Quatre (4) abstencions del PAS.PSM.

COMPRA EDIFICIS.- El Sr.Batle demana tractar per urgència la següent
proposta. Es sotmet a votació la urgència la qual és aprovada per unanimitat.
Seguidament el Sr.Batle dóna lectura a la proposta:

P R O P O S T A

   Vista la necessitat que te aquest Ajuntament d’adquirir uns immobles llindants amb la
Casa Consistorial de la Vila d’Esporles i donada la voluntat de la propietat de vendre els
mateixos, es per la qual cosa que venc a proposar el Ple el següent acord:

- Aprovar signar el següent conveni:

CONVENIO ENTRE EL AYUNTAMIENTO DE ESPORLES Y LOS HEREDEROS DE D
ANTONIO JUAN GAMUNDI COLOM, PARA LA COMPRA DE DOS INMUEBLES DE SU
PROPIEDAD.

En Esporlas, a 30 de abril de dos mil cuatro.

REUNIDOS

De una parte, D. JAUME POU REINES, Alcalde del Ayuntamiento de Esporles, en
nombre y representación de este, en virtud de las atribuciones que le confiere el artículo
41.12) del RD 2568/86, de 28 de noviembre, Reglamento de Organización,
Funcionamiento y Régimen Jurídico de las entidades Locales;
Y de otra parte, D. JUAN REINES MORENO, mayor de edad, abogado, con domicilio
profesional en Palma de Mallorca, calle San Miguel, número 30-3º-E, provisto del D.N.I.-
N.I.F. 43.014.826-L, actuando en nombre y en representación de:

DOÑA ISABEL-MARÍA GAMUNDI COLOM, mayor de edad, casada en separación de
bienes, provista de doble nacionalidad española y dominicana, vecina de Soller, con
domicilio en la calle Ses Germanes Casesnovas, nº 16, bj. Provista del D.N.I.-N.I.F.
número 41.099.763 -M.
Sus facultades para este acto resultan de la escritura de poder de fecha 4 de marzo de
2.004, autorizado por el Notario de Palma de Mallorca Don Julio Trujillo Zaforteza, bajo el
número 547 de su protocolo .

DOÑA MARGARITA GAMUNDI COLOM, mayor de edad, viuda, provista de doble
nacionalidad española y dominicana, vecina de Calviá , con domicilio en la Avenida
Bendinat , número 17, bajos. Provista del D.N.I.-N.I.F. número 41.249.012 -F.
Sus facultades para este acto resultan de la escritura de poder de fecha 4 de marzo de
2.004, autorizado por el Notario de Palma de Mallorca Don Julio Trujillo Zaforteza, bajo el
número 547 de su protocolo.



DON BARTOLOMÉ PEDRO GAMUNDI COLOM, mayor de edad, soltero, provisto de
doble nacionalidad española y dominicana , vecino de esta ciudad, con domicilio en la
calle 31 de diciembre, número 36 , 4º. Provisto del D.N.I.-N.I.F. número 41.108.175 - E.
Sus facultades para este acto resultan de la escritura de poder de fecha 4 de marzo de
2.004, autorizado por el Notario de Palma de Mallorca Don Julio Trujillo Zaforteza, bajo el
número 547 de su protocolo

DOÑA MARIA ISABEL GAMUNDI COLOM, mayor de edad, casada en separación de
bienes, provista de doble nacionalidad española y dominicana, residente en República
Dominicana, con domicilio a efectos de notificaciones en el citado domicilio profesional de

D. JUAN REINES MORENO. Provista del D.N.I.-N.I.F. número 41.099.762-G.
Sus facultades para este acto resultan de la escritura de poder de fecha 10 de
septiembre de 2.003, autorizado por el Notario de Palma de Mallorca Don Julio Trujillo
Zaforteza, bajo el número 1310 de su protocolo.

DON PEDRO- OSVALDO GAMUNDI PEÑA, mayor de edad, casado en separación de
bienes, de nacionalidad dominicana, residente en República Dominicana , con domicilio a
efectos de notificaciones en el despacho profesional de D. JUAN REINES MORENO.
Provisto del N.I.E. número X-2717219 - E.

Sus facultades para este acto resultan de la escritura de poder de fecha 29 de
Septiembre de 2.003, autorizado por el Abogado y Notario Público Doña Cecilia Garcia
Bido en la Ciudad de Santo Domingo, Distrito Nacional, Capital de la Republica
Dominicana.

MARIO–ALBERTO GAMUNDI PEÑA, mayor de edad, casado en separación de bienes,
de nacionalidad dominicana, residente en República Dominicana , con domicilio a efectos
de notificaciones en el despacho profesional de D. JUAN REINES MORENO. Provisto
del N.I.E. número X-2717232 - N.
Sus facultades para este acto resultan de la escritura de poder de fecha 29 de
Septiembre de 2.003, autorizado por el Abogado Notario Público Doña Cecilia Garcia
Bido en la Ciudad de Santo Domingo, Distrito Nacional, Capital de la Republica
Dominicana .
Ambas partes, en la representación que ostentan,

EXPONEN

I. Que los hermanos Isabel-Maria, Margarita, Bartolomé y Maria-Isabel Gamundi Colom y
los sobrinos Pedro-Osvaldo y Mario-Alberto Gamundi Peña, son los únicos herederos de
D. ANTONIO-JUAN GAMUNDI COLOM, fallecido en Esporlas el 21 de agosto de 2.003,
según resulta del auto judicial de declaración de herederos “ab intestato” dictado por el
Juzgado de Primera Instancia número 14 de Palma de Mallorca, en el procedimiento
1176/2.003.
II.- Que entre los bienes propiedad del causante al tiempo de su fallecimiento, figuran los
que se describen a continuación:

A). URBANA.- Consistente en casa de una sola vivienda, sótano, planta baja, dos pisos
y corral, señalada con el número dos, de la plaza de España, de la villa de Esporles, su
cabida es de unos cien metros cuadrados. Linda: frente, con dicha plaza y con fincas del
Ayuntamiento y de Miguel Seguí; derecha, entrando, con remanente a “Compañía Fabril,
S.A.“ o sea la casa número 1 de la calle de Juan Riutort; por la izquierda, con remanente
y con corral de Antonio Mir y por fondo, con remanente a “Compañía Fabril, S.A. “.
REFERENCIA CATASTRAL.- Tributa bajo las referencias 3812511DD6931S0001ZW y
3812511DD6931S0002XE.



DESCRIPCIÓN CATASTRAL: Una vivienda situada en la Plaza de España número 3 de
Esporles, la superficie del suelo es de 147 m2, con una superficie construida de 366 m2,
repartida en tres plantas , bajos 75 m2, piso primero, 122 m2 y piso segundo, 122 m2.
DATOS REGISTRALES: Esporles. Finca número 1872, del tomo 2942 del achivo, libro
46, folio 35.

B). URBANA.- Tierra procedente de la finca Tanca de la Capelleta, en el término
municipal de Esporlas. Tiene una superficie de trescientos siete metros veinticinco
decímetros cuadrados y linda: al frente, mirando desde la calle Ramón Llull, con dicha
calle –en una linea de dieciséis metros- ; derecha, entrando, finca de Regina Fortuny
Maura ; izquierda, finca de Catalina Bosch y finca de la Caja de Ahorros ; y al fondo, finca
de Antonio Gamundí . Existen en dicha porción ciertas edificaciones.
CARGAS: servidumbre de vistas a favor de la finca inscrita con el número 1.972, folio 10,
libro 48 de Esporles según inscripción primera.
REFERENCIA CATASTRAL: Tributa bajo la referencia catastral número
3812507DD6931S0001SW.
DESCRIPCIÓN CATASTRAL: Almacén situado en la calle Ramón Llull número 3 de
Esporles, la superficie del suelo es de 342 m2 en el que se halla una construcción de 456
m2.
DATOS REGISTRALES: Esporles. Finca número 2580, del tomo 4307 del Archivo, libro
58, folio 83
III.- Que los citados herederos del causante están tramitando la Aceptación de la
Herencia del causante, que comprende los bienes descritos.
IV. Que el Ayuntamiento de Esporles esta interesado en la adquisición a título oneroso de
los inmuebles antes descritos, una vez cumplido lo que establece el R.D. 1372/1986, de
13 junio, por el que se aprobó el Reglamento de Bienes de las entidades Locales, el Real
Decreto Legislativo 2/2000, de 16 de Junio, por el que se aprobó el Texto Refundido de
L.C.A.P., R.D. 1098/01, de 12 de Octubre por el que se aprobó el Reglamento General
de la Ley de Contractos de la Administración y demás legislación vigente en la materia.
V. Que el pleno del Ayuntamiento de Esporles de día ..... de abril de 2.004, aprobó firmar
el presente convenio.
Por lo que,

CONVIENEN

PRIMERO.- Que los herederos de D. Antonio Juan Gamundi Colom se comprometen a
vender los inmuebles antes descritos libres de cargas (a excepción de la servidumbre de
vistas descrita) y gravámenes al Ayuntamiento de Esporles, tan pronto este tramitando la
escritura de Manifestación y Aceptación de la Herencia del causante, y siempre antes del
día 30 de octubre de 2.004.

SEGUNDO.- El Ayuntamiento de Esporles se compromete a comprar los dos inmuebles
por un total de ( 1.081.821,00 euros) UN MILLON OCHENTA Y UN MIL OCHOCIENTOS
VEINTIUN EUROS, que se pagaran en la siguiente forma:
- (200.000,00 euros) DOSCIENTOS MIL EUROS el día 30 de octubre de 2.004,
simultáneamente al otorgamiento de la escritura pública de compraventa.
- (881.821,00 euros) OCHOCIENTOS OCHENTA Y UN MIL OCHOCIENTOS VEINTIUN
EUROS, antes del día 20 de Agosto del año 2.005.
Por estas cantidades aplazadas la propiedad no percibirá ningún tipo de interés.

TERCERO.- La propiedad se compromete a firmar la escritura pública, transmitiendo la
propiedad a favor del Ayuntamiento de Esporles, en el momento de recibir el primer
pago, a más tardar el 30 de octubre del 2004.



CUARTO.- El ayuntamiento se compromete a consignar dentro de su presupuesto para
el 2.005, crédito suficiente para afrontar el pago del importe de la segunda cuota.

QUINTO.- A la firma del presente convenio, la propiedad, hace entrega al Ayuntamiento
de las llaves del inmueble de la calle Ramon Llull , número 3 de Esporlas, autorizando la
posesión del mismo.

Respecto del inmueble sito en la Plaza España, número 3, se autoriza al Ayuntamiento a
adquirir la posesión del mismo a partir del primero de agosto del año en curso
Las autorizaciones contenidas en el presente apartado quedarían sin efecto alguno si el
Ayuntamiento incumple los compromisos asumidos en el presente contrato,
especialmente por la falta de pago en los plazos estipulados.

SEXTO.- Una vez firmada la escritura de compraventa, serán de cargo del Ayuntamiento
de Esporlas los gastos de notario, Impuesto de Transmisiones Patrimoniales e Impuesto
sobre Incremento de Valor de los Terrenos de Naturaleza Urbana, haciéndose cargo el
Ayuntamiento, incluso, respecto de este último Impuesto, del devengado por el
fallecimiento del causante, en relación a los inmuebles descritos en el presente
documento, y respecto de cuyo pago se ha solicitado por parte de los herederos del
causante un aplazamiento de seis meses en su pago, venciendo el plazo el 21 de agosto
de 2.004.

Y en prueba de conformidad y aceptación, firman ambas parte en ejemplar duplicado, en
el lugar y fecha indicados en el encabezamiento.

- Autoritzar el Sr. Batle per signar els documents necessaris.

El Sr. Batle digue que havia assumit el compromís amb la propietat de deixar estar un
any, amb regim de lloguer, a la farmàcia, fins que pogués trobà un lloc adient.
  Així mateix volgué agrair a la família Gamundi Colom la seva bona disposició per
negociar la compra d’aquest immoble.

És sotmet a votació la proposta i compromís i és aprovat per unanimitat.

PROJECTE SUBVENCIÓ CONSELLERIA DE TURISME.- El Sr.Batle demana
tractar per urgència la següent proposta. Es sotmet a votació la urgència la qual és
aprovada per unanimitat. Seguidament el Sr.Batle dóna lectura a la proposta:

P R O P O S T A

Vista la resolució  del Conseller de Turisme , de 10 de març de 2004, de convocatoria
d’ajuts urgents als municipis de les Illes Balears per pal·liar l’estacionalitat turística, pel
present venc a proposar el Ple el següent acord:

- Aprovar el projecte adjunt, per tal d’emprendre un pla de foment de turisme
alternatiu, amb l’intenció d’augmentar el turisme el municipi, d’acord amb el
següent:

                            PRESSUPOST DE L’INVERSIÓ DESGLOSAT PER FASES



FASE 1.- Pla de modernització i diversificació de l’oferta turística/complementaria
existent...................................................................................                            63.300 euros
FASE 2.- Creació de nous productes i infrastructures.........                  3.622.822,72 euros
FASE 3.- Pla de Marketing..................................................                            288.500 euros

TOTAL......................................................................................... 3.974.622,72 euros

EXERCICI PRESSUPOSTARI                        IMPORT DE L’INVERSIÓ

  Exercici   2005                                                          1.998.869,52 euros
  Exercici   2006                                                             825.301,52 euros
  Exercici   2007                                                          1.150.451,68 euros

TOTAL................................................................. ..........................3.974.622,72 euros

- Aprovar sol.licitar a la Conselleria de Turisme ajuda per un import de
(3.974.622,72) tres milions nou-centes setantè quatre mil sis-centes vint-i-dos
euros amb setanta-dos  centims, import  total del projecte

- Autoritzar el Sr. Batle a signar els documents necessaris.

El Sr. Pere Trias digue que dins el projecte i havia afirmacions i alternatives que es
podrien desenvolupar molt més, que el seu grup hi voldria dir moltes coses del que ha de
ser i fins i tot canviar-ne algunes, i que entenia que aquest projecte només era per
sol.licitar la subvenció.
  El Sr. Sebastià Coll digue que el seu vot seria favorable, que entenia que el projecte era
per demanar la subvenció i esperava que es desenvolupes correctament.
 El Sr. Miguel Bernat digue que esperava la mateixa col.laboració d’ara , després.
 El Sr. Batle digué que segons el que rebreguessin , s’hauria d’adaptar el projecte.
  El Sr. Jordi  Carrió digué que en cas de falla la subvenció com es pensava pagar el
projecte.
  El Sr. Batle li digue que amb la venda dels solars de Son Trias i demanat un crèdit per la
seva rehabilitació.

És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat.

El Sr. Batle digué que el diumenge dia 18 és va fer un acte institucional,
commemorant els 25 anys d’Ajuntaments democràtics i demanà que restés reflectit a
l’acta la llista de regidors i les paraules pronunciades , com segueix:

LEGISLATURA 1979-1983
BATLE Bartomeu Bosch Nadal
REGIDORS 
Antoni Vich Matas
Rafel Bosch Comas
Bartomeu Llinàs Ferrà
Josep Ballesteros López
Jaume Bosch Sastre
Rafel Nadal Nadal
Mateu Tomas Marimon
Joan Comas Alcover
Bernat Trias Arbós



Josep Tolmo Martínez

LEGISLATURA 1983-1987
BATLE Vicenç Matas Rosselló
REGIDORS 
Antoni Vich Matas
Gabriel Comas Alcover
Joan Ferrà Capllonch
Miquel Pardo Fernández
Pere Aulí Vich
Fco. Javier Moll González
Antoni Calafell Palmer
Mateu Palmer Tomàs
Miquel Bernat Nadal
Mateu Matas Tomàs
Gabriel Mir Ginart

LEGISLATURA 1987-1991
BATLE Vicenç Matas Rosselló
REGIDORS 
Pere Aulí Vich
Miquel Bernat Nadal
Mateu Matas Tomàs
Gabriel Mir Ginart
Joan Matas Albertí
Jaume Balaguer Llinàs
Xano Gutiérrez Rodríguez
Francesc Bosch Bauzà
Francesc Ferrés Serrat
Joan Nadal Nadal

LEGISLATURA 1991-1995
BATLE Guillem Bosch Costa
REGIDORS 
Joan Ferrà Capllonch
Joan Matas Albertí
Jaume Balaguer Llinàs
Xano Gutiérrez Rodríguez
Francesc Bosch Bauzà
Francesc Ferrés Serrat
Vicenç Cabot Comas
Francesc Tomàs Rosselló
Pere Trias Aulí
Jaume Pou Reynés

LEGISLATURA 1995-1999
BATLE Pere Trias Aulí (1995-1996)
      Jaume Pou Reynés (1996-1999)
REGIDORS 
Pere Trias Aulí
Jaume Pou Reynés
Bartomeu Llinàs ferrà
Joan Ferrà Capllonch
Jaume Balaguer Llinàs
Gabriel Sabater Camps
Gabriel Coll Barceló



Llorenç Margarit Trias
Rafel A. Bosch Sans
Jaume Font Bordoy
Josep Alemany Martínez
Catalina Matas Sastre
Francisca Gili Nebot

LEGISLATURA 1999-2003
BATLE Jaume Pou Reynés
REGIDORS Francisca Gili Nebot

Miquel Bernat Bosch
Rafel A. Bosch Sans
Gabriel Sabater Camps
Pere Trias Aulí
Antoni Aulí Ginard
Antoni Vidal Matas
Vicenç Matas Rosselló
Bartomeu Llinàs Ferrà
Gabriel Coll Barceló

LEGISLATURA ACTUAL
BATLE Jaume Pou Reynés
REGIDORS Miquel Bernat Bosch

Dolores Matas Cendra
Jaume Capel Rotger
Miquel Enseñat Riutort
Antoni Vidal Matas
Pere Trias Aulí
Lurdes Noguera Bosch
Sebastià Coll Jaume
Margalida camps Gayà
Jordi Carrió Frau
Gabriel Coll Barceló

DISCURS DEL BATLE A AQUEST ACTE INSTITUCIONAL

Srs. batles, regidors, amics tots... que avui ens acompanyau
a aquest acte institucional,

Vull començar aquesta breu intervenció, ja que si avui tots
nosaltres tenim el plaer de poder commemorar aquests XXV
anys d’ajuntament democràtic a la nostra Vila, amb un record
i un reconeixement per a tots aquells altres batles i
regidors dels ajuntaments democràtics haguts al nostre poble
d’Esporles.

A Espanya, després de gairebé mig segle d’absència de
llibertats, reapareix en uns moments crítics de la vida
nacional, entre inquietuds i incerteses, el referèndum de
desembre de 1976, legitimació democràtica de l’obra empresa
pel Rei i duta endavant pel seu prestigi, en el qual va
quedar proclamat que la sobirania nacional resideix en el
Poble, i es marcaren las grans línies d’una organització



democràtica que seguidament seria posada en pràctica
mitjançant les eleccions generals de juny de 1977, amb un
sistema lliure de concurrència política, sense exclusions de
cap tipus.

Als ajuntaments, a finals de març de 1979, exactament dia
30, se celebraren les primeres eleccions democràtiques
d’aquesta nova etapa que es presentava amb il·lusió i ganes
de fer feina per dur endavant aquest municipi nostre
d’Esporles, des de la llibertat i sense cap tipus d’exclusió
pel seu color o pensament polític.

El 19 d’abril de 1979, demà farà exactament XXV anys, es va
constituir l’Ajuntament. Aquella primera acta, que resumida,
deia el següent:
 “Sesion Extraordinaria de constitución del nuevo
Ayuntamiento celebrada el 19 de abril de l979. En la Casa
Consistorial de Esporles, provincia de Baleares y siendo las
16 horas del dia 19 de abril de 1979, concurrieron, sin
previa citación, de conformidad con el articulo 2º, uno, del
Real Decreto 561/1979, de 16 de marzo, los Concejales
electos en las ultimas elecciones locales convocadas, por el
Real Decreto 117, de 20 de enero, que constituyen mayoria
absoluta de los Concejales electos, ya que siendo estos
once, han concurrido a la sesión el número de once, con
objeto de celebrar sesión pública extraordinaria de
constitución del nuevo Ayuntamiento, declarada abierta la
sesión por el Secretario se procede a llamar a los
Concejales electos asistentes de mayor a menor edad, con
objeto de formar la mesa de edad, que será presidida por el
de mayor edad y de la que será Secretario el de la
Corporación, según establece el artículo 28-1 de la ley
39/1978, de 17 de julio, y el artículo 2º, tres, del Real
Decreto 561, de 16 de marzo, correspondiendo la designación
a D. Antonio Vich Matas y a D. Rafael Bosch Comas, que pasan
a ocupar el lugar destinado. Seguidamente se procedió a la
elección del Alcalde, resultando elegido D. Bartolome Bosch
Nadal y como regidores: Bernardo Trias Arbos, Antonio Vich
Matas, Jose Tolmo Martinez, Mateo Tomas Marimon, Rafael
Nadal Nadal, Jaime Bosch Sastre, Juan Comas Alcover,
Bartolome LLinas Ferra, Jose Ballesteros Lopez y Rafael
Bosch Comas”

Han transcorregut 25 anys des dels moments en què aquest
poble aconseguí fixar uns mecanismes estables d’autogovern,
des d’aquella etapa que significà, per a tants, un
aprenentatge d’alta densitat, una absorció intensa dels fons
i de les formes pròpies del consens democràtic.

L’Ajuntament d’Esporles s’ha volgut aferrar a aquesta xifra,
la de 25 anys, que encara ens situen en una joventut



democràtica, però en un punt des del qual es pot valorar
bastant bé el pes de l’experiència acumulada, calibrar
justament el que valen les coses. Amb l’avantatge clara de
comprendre que aquesta suma de temps encara no justifica la
pèrdua de las referències, encara permet mantenir la frescor
de las vivències i encara, tampoc,  no és suficientment
llarg com per haver relegat la consciència sobre la
singularitat, el caràcter extraordinari d’allò que avui, tan
fàcilment, s’identifica com normalitat democràtica.

Son referències que expliquen per què l’Ajuntament ha volgut
celebrar aquests 25 anys, tan expressius de la joventut com,
a la vegada, de la incorporació a la vida adulta, i ha
volgut celebrar-los amb tots junts, amb tots els regidors i
batles que durant aquest temps han format part de
l’Ajuntament, així com juntament amb tot el Poble, que és el
vertader protagonista d’avui.

Vull donar las gràcies en nom de tots, a aquells regidors i
batles que he assenyalat al principi d’aquesta intervenció,
els quals formaren part d’aquelles legislatures que no
pogueren celebrar els XXV anys, als qui avui sí podem
celebrar-ho i als propers que ens relegaran, perquè  el
consens, el diàleg i la tolerància siguin sempre les seves
eines de feina.

Aquests 25 anys, com no podria ser d’altra manera, són veus
del plenari de l’Ajuntament, són veus de regidors i batles.
Totes s’han escoltat a la casa de la Vila, totes han tengut
un paper important en la presa de decisions, totes
corresponen a persones que han desenvolupat o desenvolupen
responsabilitats polítiques i de gestió com a membres de
l’Ajuntament. Per tant són 25 anys que reuneixen el debat
polític, reflexat a les actes dels plenaris corresponents,
per part de totes les opcions polítiques.

Vull acabar aquesta intervenció, demanant un fort
aplaudiment pels regidors que desgraciadament no ens poden
acompanyar en el dia d’avui.

Moltes gràcies.

PRECS I PREGUNTES.-

El Sr. Sebastià Coll demanà:

- El 18 de setembre de 2003, el PSOE presentar una Moció relativa als vehicles
mal estacionats, i el dia d’avui, com es pot comprovar no s’ha fet molta cosa,
llevat de les jardineres i algunes actuacions molt puntuals; demanà que es
pensava fer?



- El 22 de gener de 2003, es presentà una Moció referent a les barres dels bars de
les festes; que s’ha fet?

- Referent a la canonada d’aigua del Badaluc; que s’ha fe?
- Demanar quan la comissió de VPO feria la visita sol.licitada ?
-     També demanà pel pati cobert de les Escoles.
El Sr. Miguel Ensenyat demanà:
- Respecta de la queixa d’una farola, que ja s’havia arreglat, que s’havia fet o

quines mesures s’havien pres per tal de aturar el camions de més de 21 tones,
que tenen prohibida la circulació dintre del poble?

El Sr. Pere Trias demanà:
- Respecte del conveni signat entre l’Ajuntament i el Club de Futbol, pel camp de

gespa, donat que l'Ajuntament tenia el seguiment i control de la contractació,
preguntà quina fase estava; sí s’havia respectat allò previst a la Llei de
Contractes; sí ala contractació s’havia fet oferta pública ? I demanà la participació
dels grups municipals, ja que era una despesa feta en diners públics.

El Sr. Antoni Vidal demanà:
- Qui era la nova regidora d’aquest Ajuntament ? que representava l’equip de

Govern a la reunió que tingué lloc aquest Ajuntament, ja que parlava de possibles
subvencions etc. el nostre grup entén que això és totalment partidista, que la seva
actuació no va ser adequada, ja que una persona externa aquest plenari no ha de
parlar en nom de l’Ajuntament.

El Sr. Sebastià Coll, digué que a la Vilanova s’havien produït alguns desperfectes ,
degut a les obres que es venien realitzant el final del carrer i demanava si l’empresa
es faria càrrec dels danys?
El Sr. Batle contestà:
 Respecte dels habitatges de protecció oficial que es convocaria la comissió pel dijous
següent a les 18 hores.
 Pel que feia a la gespa del Camp de futbol, digue que l’Ajuntament no contractava,
només avalava i vigilava l’execució de la contractació a través del regidor de l’àrea. El
Sr. Capel  digué que efectivament que el Club havia demanat a distintes empreses
pressuposts, i havia signat amb el que creia l’oferta millor i que es tractava de garantir
el màxim l’inversió, que s’estava fent un seguiment de l’obra el millor que es podia.
El Sr. Trias digue que no es podia contractar fora del control de l’Ajuntament, que
eren diners públics, que s’havia de seguir un mínim de procediment i publicitat per fer-
ho el més semblant a la llei de Contractes i finalment amb l’execució era precís un
control i no del Batle si no  de tots els grups polítics que formen l’Ajuntament.
Demanar tota la documentació al respecte.
  El Sr. Batle li digué que el moment de parlar d’aquest tema era quan es firmà el
conveni, que el Club era qui contractava i dirigia l’obra i l’Ajuntament, només vigilava.
  El Sr. Trias digué, que el conveni contemplava que l’Ajuntament havia de fer el
seguiment i control de la contractació.
  Referent a la canonada el Sr. Batle digué que en els presents pressuposts per
aquest any estava contemplada la partida i pensava que cap el juny començarien les
obres.
  El Sr. Miguel Bernat  pel que feia els aparcaments digué que s’havien augmentat les
sancions per mal estacionament i s’intentaven més solucions.
  Respecte de la Vilanova, que l’empresa abans de finalitzar l’obra estava obligada
arreglar tots els desperfectes.
   Que li sorprenia el que s’havia dit d’una nova regidora, ja que la persona que havia
parlat a la reunió ,ho va fer per què havia col·laborat amb el projecte  no com
representant de l’Ajuntament, i que així l’havia presentada en les demés persones
que havien col.laborat amb el projecte, i que era d’agrair que una persona donés una
mà.



  Respecta del pati cobert de les Escoles el Sr. Miguel Bernat digué que encara no ho
podia dir el 100% però casi ja era segur que s’ubicaria a la zona de l’entrada o així ho
tenien en principi previst els tècnics de la Conselleria.
  Pel que feia a les barres de bar, es digué que se donaria la normativa recollida.

El Sr Miquel Ensenyat Insistí sobre qui es faria càrrec dels desperfectes ocasionats
per la circulació de camions de gran tonatge als carrers de sa vilanova, a la qual cosa
el Sr Miquel Bernat respongué que seria l’empresa responsable qui s’en faria càrrec.

Un  cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia, essent les vint-i-dues
trenta minuts, el Sr. Batle aixeca la sessió, i per fer-hi constar el que s'hi ha tractat, jo la
Secretària en donc fe, i amb el seu Vist-i-Plau estenc la present Acta al lloc i la data
assenyalats a l'encapçalament.

Esporles, 29 d’abril de 2004.
 El Batle,                 La Secretària,
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